



يونيكاي للأغذية (شركة مساهمة عامة) P.J.S.C. UNIKAI FOODS

16th Mar, 2017

١٦ مارس، ٢٠١٧

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President –Chief Operations Officer(COO) Head of
Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات – رئيس قطاع
العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الامارات العربية المتحدة

Sub: List of Nominees for Unikai Foods PJSC board of Directors Membership

الموضوع: نشر أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع.

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،،

Following to the announcement of board membership election nomination and in compliance with Federal Law no 2 of 2015 regarding commercial companies and the chairman of Authority's Board of Directors' resolution No (7/R.M) of 2016 concerning the standards of Institutional Discipline and governance of Public Shareholding companies.

بالإشارة الى الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع، وامتثالاً لمتطلبات القانون الاتحادي رقم ٢ لسنة ٢٠١٥ في شأن الشركات التجارية وقرار مجلس إدارة الهيئة رقم ٧/ ر.م لسنة ٢٠١٦ بشأن معايير الانضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة والنظام الأساسي للشركة.

Kindly note that the nomination period is closed and the following members have nominated for the board membership of the new BOD elections:

نحيطكم علماً بأن باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة قد أغلق وقد تقدم السادة التالية أسماؤهم للترشح لعضوية مجلس الإدارة الجديد:

- 1- Mr. Mana Mohamed Saeed Al Mulla – Executive / Non-Independent.
- 2- Mr. Khalaf Mohamed Saeed Al Mulla – Non-executive /Non-Independent.
- 3- Mr. Abdulla Rahma al Owais – Non-executive /Non-Independent.
- 4- Mr. Abdulla Essa al Zaabi – Non-executive / Independent.
- 5- Mr. Majed Abdulkarim Julfar – Non-executive / Independent.
- 6- Mr. Osama Ibrahim Ahmad Seddiqi – Non-executive / Independent.
- 7- Mr. Mish'al Mohamed Musa – Non-executive / Independent.

- ١- السيد / مانع محمد سعيد الملا – غير مستقل / تنفيذي
- ٢- السيد / خلف محمد سعيد الملا – غير مستقل / غير تنفيذي
- ٣- السيد عبدالله رحمه العويس – غير مستقل / غير تنفيذي
- ٤- السيد / عبدالله الزعابي – مستقل / غير تنفيذي
- ٥- السيد / ماجد عبد الكريم جلفار – مستقل / غير تنفيذي
- ٦- السيد / أسامة إبراهيم أحمد صديقي – مستقل / غير تنفيذي
- ٧- السيد / مشعل محمد موسى – مستقل / غير تنفيذي

The details of the Nominees are available on the company's bulletin & at company's website.

بيانات المرشحين متوفرة على لوحة اعلانات وموقع الشركة.

The new Board of Directors will be elected at the AGM meeting to be held on 23 Mar, 2017.

سيتم التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة في الجمعية العمومية التي ستعقد بتاريخ ٢٣ مارس، ٢٠١٧.

With Kind Regards,
Yours Sincerely,

شاكرين حسن تعاونكم

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،



Mana Mohamed Saeed Al Mulla
Chairman

CC: Securities & Commodities Authority

نسخة الى: هيئة الأوراق المالية والسلع